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Szanowny Panie Radny,

w nawiqzaniu do wniesionej interpelacji miQdzysesyjnej dotyczEcej nie wlqczenia w 73 rocznice Powstania
Warszawskiego w dniu 0l sierpnia br. o godzinie 17.00 syreny alarmowej na budynku pzy ulicy Dziewihskiej g,

upzeimie wyjasniam, co nastgpuje:
1) funkcjonujqcy system syren alarmowych na terenie Miasta Woclawek jest systemem zazqd zanym Wzez

Wydzial Bezpieczehst$ta i Zazqdzania Kryzysowego Kujawsko-Pomorskiego Uzedu Wojewfidzkiego
w Bydgoszczy, natomiast Wydzial Zazadzania Kryzysowego Uzgdu Miasta Wloclawek jestjedynie jego
uZytkownikiem;

2) w pzeddzieri obchodow 73 rocznicy Powstania Warszawskiego tj. w dniu 31 lipca. br. dokonano
sprawdzenia pzedmiotowego systemu pod kqtem jego sprawnosci w trybie cichego testu inie
zanotowano zadnych uchybiei ani wadliwo6ci syren - co wprost wynika z raportu zawartego w centrali
steruj4cej tymi uzEdzeniami:

3) w dniu 01 sierpnia br. o godzinie 17.00 zostal uruchomiony alarm powietzny, w wyniku kt6rego zostaly
uruchomione syreny alarmowe w trybie gloSnym. Procedura uruchomienia syren odbyla siq wlasciwie -
dokonano sprawdzenia raportu zadzialania syren alarmowych z ktorego wynika, 2e sygnal zadzialania
zostal pzekazany do wszystkich syren;

4) w dniu 02 sierpnia br. w wyniku wplywajqcych informacji o wadliwym zadzialaniem syren alarmowych
(prawdopotobnie nie wszystkie syreny zadzialaly) podjeto decyzjq o skierowaniu pisma do Dyrektora
Wydzialu Bezpieczeirstwa i Zazqdzania Kryzysowego Kujawsko-Pomorskiego Uzqdu Wojewodzr<rego
(bedEcego wla6cicielem systemu) o dokonanie sprawdzenia i konserwacji centrali oraz calego systemu
syren alarmowych;

5) w wyniku podjqtel interwencji w dniu 04 sierpnia 2017 r, dokonany zostal, pzez p1-2edstawiciela firmy
zajmuiEcej sig z ramienia Kujawsko-Pomonkiego Uzqdu wojewodzkiego konserwaciq systemu syren
alarmowych, ich cichy test, ktory wykazal wlaijciwe dzialanie systemu;

6) z notatki spozEdzonej przez konseruatora syren alarmowych po pzeprowadzonym te6cie wynika, ze
najprawdopodobniej pzyczynqnie zalqpT-enia siq wszystkich syren w mieScie bylo nalo2enie sig dwoch
sygnal6w radiowych emitowanych na tej samej czqstotliwoSci (eden sygnal z CSA drugi nitomiast
z systemu atarmowego stopnia wodnego we Woclawku);

7) z rekomendacji zawartej w omawianej notatce w celu unikniqcia w pzyszloSci podobnych problemow
zalecono innE czgstotliwo6i testowania syren systemu alarmowego stopnia wodnego we Woclawku albo
pzydzielenie ro2nych czgstotliwoSci dla obu system6w. Wniosek w sprawie pzydzielenia odrgbnycn
czgstotliwosci dla obu system6w mo2e podiqd jedynie wojewoda Kujawsko-pomorski, kieruiqc go do
ministra wla6ciwego w sprawach administracji.
wobec powy2szego pragng Pana Radnego zapewnii, 2e podiete pzeze mnie dzialania powinny

w pzyszloSci wykluczyt, wadliwe zadzialanie systemu syren alarmowych , jednak2e pod warunkiem zrealizowanla
rekomendacji dotyczEcych ewentualnych zmian w czgstotliwo6ciach albo czasie testowania syren dla obyowu
omawianych syslemow alarmowych,

Woclawek, dnia 12 wze9nia 2017 r.

hy Rady Miasta Wloclawek

Do wJid.omosci:
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Z wyrazami szacunku,


